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 Protokół nr 15/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 7 kwietnia 2015 r. 
 
 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/.   
 
Pan Starosta odczytał porządek posiedzenia Zarządu. 
Na wniosek pani Skarbnik zmieniono kolejność punktów z porządku posiedzenia Zarządu. 
Drugim punktem posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania finansowego powiatu nowomiejskiego za 2014r. 
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 11/2015, 
12/2015, 13/2015. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        
B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego powiatu nowomiejskiego za 2014r. 
 
Pani Skarbnik omówiła sprawozdanie finansowe powiatu nowomiejskiego za 2014r. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 
Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2015. 
/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – pracownik ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Starosta poinformował, że do planu rzeczowego robót ZDP dodaje się zadanie pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1246N dr.woj.Nr 538 – Skarlin – Nowe Miasto Lubawskie 
na odcinku od km 12+695 do skrzyżowania z droga krajową nr 15 (ul. Żwirki i Wigury)”. Na 
realizację zadania przeznacza się kwotę 12 399 zł, w tym dofinansowanie z gminy miejskiej 
Nowe Miasto Lubawskie w wysokości 3 500 zł.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że wpłynął wniosek Parku Wiatrowego Podlasek            
Sp. z o.o. stanowiący załącznik nr 3, w sprawie dysponowania nieruchomością położoną w 
obrębie geodezyjnym Wielka Tymawa na cele budowlane. Wyjaśniła, że w celu umożliwienia 
transportu wielkogabarytowego wydana zostanie decyzja zezwalająca na przebudowę 
skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 538 z drogą powiatową Nr 15 w miejscowości Wielka 
Tymawa.  
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosków drogowych z Sesji 
Rady Gminy w Nowym Mieście Lubawskim z/s w Mszanowie. 
 

Pani Robaczewska przedstawiła wnioski zgłoszone na sesji Rady Gminy Nowe Miasto 
Lubawskie  w dniu 25 lutego 2015r. : 
- „dopilnowanie, aby budowa światłowodu od strony Chrośla w kierunku Nowego Miasta 
Lubawskiego nie spowodowała zniszczenia nowo wybudowanego chodnika jak to miało 
miejsce wcześniej” 
Pani Robaczewska poinformowała, że w Chroślu światłowód wbudowany jest po przeciwnej 
stronie chodnika tj. w poboczu drogi, bez ingerencji w chodnik. 
 
- „wycięcie zakrzaczeń wzdłuż drogi powiatowej w Gryźlinach” 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że zakrzaczenia wzdłuż w/w drogi są już wycięte.  
 
- „wycięcie zakrzaczeń na drodze pomiędzy Skarlinem a Nawrą…” 
 
Pani Robaczewska wyjaśniła, że zakrzaczenia są systematycznie wycinane. 
 
- „położenie nowego chodnika na odcinku około 500-600m w centrum wsi Skarlin, w miejscu 
gdzie był kładziony światłowód (krawężniki drogowe są poniżej poziomu nawierzchni drogi, 
brak płytek chodnikowych, a w wielu miejscach są ułożone płytki z dużymi ubytkami” 
 
Pani Robaczewska stwierdziła, że wniosek jest zasadny. Chodnik jest wykonany z płyt 
betonowych. Dodała, że zasadnym byłoby wykonanie chodnika na odcinku ok. 270 m tj. na 
odcinku najbardziej uczęszczanym. Koszt przebudowy chodnika wyniósłby ok. 21 730 zł. 
Poinformowała, że jednostka sama wykonałby roboty budowlane. 
Pan Starosta zapytał czy ZDP ma to zadanie ujęte w budżecie. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że jednostka nie ma w budżecie zaplanowanego tego 
zadania. 
Pani Wicestarosta stwierdziła, że gmina Nowe Miasto Lubawskie powinna partycypować w 
kosztach budowy chodnika. 
 
- „uło żenie nowej nawierzchni brakującego odcinka drogi wzdłuż jeziora Skarlińskiego do 
Skarlina (droga powiatowa nr 1246N)…” 
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Pani Robaczewska poinformowała, że powyższa droga była przebudowywana w ramach tzw. 
„schetynówek” w roku 2009, były wówczas wykonane dwa najgorsze odcinki drogi tj. w 
Nawrze i Skarlinie. Dodała, że w tamtym okresie nie było środków finansowych na 
wykonanie całego odcinka. Nadmieniła, że w/w odcinek, ok. 2,5 km jest oceniony jako 
niezadowalający, niemniej jednak nie jest on w tak złym stanie technicznym jak inne drogi 
powiatowe. Pani Robaczewska stwierdziła, że pilniejszym zadaniem do wykonania byłby 
chodnik w Skarlinie niż wnioskowany odcinek drogi.  
Pani Grzywacz poruszyła kwestię dotyczącą środków przekazanych przez firmę Marathon 
Oil, która dokonywała odwiertów w Nowym Dworze. Zapytała, czy odcinek od państwa 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  zamieszkałych przy drodze Nowy Dwór - Gryźliny został 
wyremontowany w ramach przekazanych środków.  
Pani Robaczewska odpowiedziała, że naprawiany był najbardziej zniszczony odcinek drogi 
od Nowego Dworu do zjazdu do wiertni.  
Pani Grzywacz stwierdziła, że droga jest nadal w złym stanie. 
Pani Robaczewska poinformowała, że nie był remontowany cały odcinek drogi tylko 
wyznaczone miejsca. Wyjaśniła, że wyznaczenie miejsc najbardziej zniszczonych dokonano 
na podstawie skanu nawierzchni tj. przed wjazdem pojazdów wielkogabarytowych oraz po 
zakończeniu prac. 
Pani Stajszczak zapytała, czy będą remontowane najbardziej zniszczone odcinki dróg na 
terenie gminy Biskupiec. Dodała, że na drodze z Łąkorza na Wielką Tymawę, w Mierzynie na 
skrzyżowaniu, przy przystanku autobusowym jest duży ubytek w asfalcie. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że w chwili obecnej są wykonywane remonty cząstkowe 
na drogach powiatowych.  
Pan Starosta zaproponował, żeby spotkać się z Wójtem gminy Nowe Miasto Lubawskie w 
sprawie partycypacji w kosztach budowy chodnika w Skarlinie. Natomiast jeżeli chodzi o 
ułożenie nowej nawierzchni brakującego odcinka drogi wzdłuż jeziora Skarlińskiego do 
Skarlina to powiat nie posiada środków finansowych na realizację zadania. Ponadto 
przypomniał, że zaplanowana jest już budowa chodnika w Jamielniku. W związku z tym w 
pierwszej kolejności należy wykonać to zadanie.  
 
Pismo z gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 4. 
 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Pana /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/  dotyczącego dofinansowania do turnusu rehabilitacyjnego. 
/na posiedzenie weszła pani Ewa Murawska-Czarnecka oraz pani Anna Marchlewska-
Barczewska – pracownice Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie / 
 
Pani Murawska – Czarnecka poinformowała, że jednostka otrzymała znacznie mniej środków 
na ten cel niż w roku ubiegłym. Zgodnie z uchwałą Nr V/39/2015 Rady Powiatu z dnia        
27 lutego 2015r. dofinansowanie do uczestnictwa w turnusach rehabilitacyjnych otrzymały 
dzieci i młodzież ucząca się i ich opiekunowie oraz osoby dorosłe ze znacznym stopniem 
niepełnosprawności i ich opiekunowie, którzy nie korzystali z dofinansowania na w/w 
zadanie. W tym roku złożonych zostało ponad 200 wniosków, dofinansowanie otrzymało 33 
osoby w tym 18 osób dorosłych oraz 15 dzieci. Dodała, że pan /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
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publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/  czterokrotnie korzystał z dofinansowania do turnusu rehabilitacyjnego.  
Pani Sekretarz dodała, że według pana Sikorskiego - radcy prawnego pismo pana /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/  nie jest skargą, nie jest również zażaleniem ani odwołaniem w trybie Kpa. 
Ponadto dodała, że według radcy prawnego rozpatrzenie sprawy należy do kompetencji 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 
 
Pismo stanowi załącznik nr 5. 
 
/pani E. Murawska-Czarnecka oraz pani Anna Marchlewska-Barczewska opuściły 
posiedzenie Zarządu / 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia dwunastego przetargu ustanego nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej położonej w Nowym Mieście Lubawskim, przy                  
ul. Grunwaldzkiej 9 stanowiącej własność Powiatu Nowomiejskiego, ustalenia cen 
wywoławczych, wadium oraz powołania komisji przetargowej. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że w uchwale jest błąd w § 1. 1. „jedenasty przetarg”, powinno 
być „dwunasty przetarg”. Dodała, że rozstrzygnięcie przetargu planuje się na 9 czerwca 
2015r. 
Zarząd ustalił komisję przetargową, w skład której weszli: 
Przewodniczący komisji przetargowej – Katarzyna Trzaskalska 
Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej – Jolanta Domżalska  
Członek komisji przetargowej – Andrzej Samsel 
Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński 
Członek komisji przetargowej – Jolanta Haska 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,            
K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
/pani K. Trzaskalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na wbudowanie przyłącza telekomunikacyjnego kablem 
światłowodowym na nieruchomościach gruntowych będących własnością Powiatu 
Nowomiejskiego. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynął wniosek firmy PT NET, stanowiący załącznik nr 6, 
dotyczący wyrażenia zgody na dysponowanie gruntem na cele budowlane na działce o 
numerze ewidencyjnym 1643/2 położonej w miejscowości Kurzętnik. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  B. Grzywacz, B. Kurowski,   
A. Stajszczak. 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosków Dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy w sprawie zamieszczenia banerów na budynku Starostwa 
Powiatowego przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynęły wnioski z PUP dotyczące umieszczenia baneru na 
elewacji budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 z logiem PUP oraz baneru promującego Targi 
Pracy i Edukacji, które odbędą się 13 kwietnia. 
 
Zarząd rozpatrzył wnioski pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak,  B. Grzywacz, B. Kurowski,   
A. Stajszczak. 
 
Wnioski stanowią załączniki nr 7 i 8. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu nad jeziorem Skarlińskim we wsi Mikołajki – teren 4, gmina 
Kurz ętnik.  
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i 
Gospodarki Mieniem/ 
 
Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa rekreacji 
indywidualnej oraz zabudowa zagrodowa. Dodał, że po zasięgnięciu opinii Wydziału 
Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie.  
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  B. Grzywacz, B. Kurowski,   
A. Stajszczak. 
 
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 9. 
Opinia Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Mieniem stanowi załącznik nr 10. 
Wniosek gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 11. 
 
/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Gminnej Spółki 
Wodnej „Górna Osa” o dofinansowanie części robót melioracyjnych.   
/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Puwalski – naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa/ 
 
Pan Starosta odczytał wniosek Gminnej Spółki Wodnej „Górna Osa”, który stanowi załącznik 
nr 12. 
Pan Puwalski poinformował, że zadania tego rodzaju nie mieszczą się w ramach zadań 
powiatu. Dodał, że powiat nie udzielał dofinansowania bieżącej działalności spółek wodnych 
i nie uwzględnił możliwości takiego wsparcia w budżecie. Ponadto poinformował, że gminy 
mają możliwość dotowania spółek wodnych.  
 



 
 

6

Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie. Za głosowali: A. Ochlak,  B. Grzywacz, B. Kurowski,   
A. Stajszczak. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Dyrektora 
Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w sprawie kontynuacji zatrudnienia 
psychologa.  
/na posiedzenie weszła pani Bożena Maciejewska – dyrektor Powiatowego Centrum Rozwoju 
Edukacji/ 
 
Pan Starosta odczytał wniosek p. B. Maciejewskiej, który stanowi załącznik nr 13. 
Pani Skarbnik zapytała z jakiego tytułu są oszczędności w jednostce na zatrudnienie 
psychologa oraz czy przy konstruowaniu przyszłorocznego budżetu jednostka będzie 
posiadała środki na ten cel. 
Pani Maciejewska odpowiedziała, że oszczędności powstały z długotrwałego zwolnienia 
lekarskiego jednego z pracowników. Stwierdziła, że jeżeli budżet jednostki pozostał by na 
tym samym poziomie to nie wnosi o zwiększenie planu finansowego wydatków jednostki na 
rok szkolny 2015/2016. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak,  B. Grzywacz, B. Kurowski,   
A. Stajszczak. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Informacja o zwołaniu nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Szpitala Powiatowego w 
Nowym Mieście Lubawskim sp. z o.o. stanowi załącznik nr 14. 
Informacja o zwołaniu nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki MEDICAL Nowe 
Miasto Lubawskie sp. z o.o. stanowi załącznik nr 15. 
 
 
                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                              Andrzej Ochlak 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                               


